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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 7 
juni 2023 

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Alexandra Wynn Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen  
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal 
Kjell Skaraas              Vision Anmält förhinder 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco Anmält förhinder 
Cecilia Bross              Sveriges Lärare  
Ulf Fogelström              SSR 
Karin Wrannvik              Ledarna Anmält förhinder  
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO  
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
     
    

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
 
 

2. Facklig information.    
SSR – Har precis haft möte med Barn och ungdom, 
återkoppling till avdelningschef och HR. 
 
Inget nytt från övriga förbund. 
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3. Arbetsmiljö och hälsa  
-  Återkoppling från FL, semesterplanering 
Inför nästa års semesterplanering ska vi fortsätta med den 
tidplan som samverkas varje år. Utöver det så kommer vi 
redan under hösten på chefsforum lyfta vikten av bra 
samverkan. Att alla ska ha möjlighet att önska semester. Att 
tydlighet i informationen och tidplan är mycket viktigt. Även 
om tidplanen ofta är snäv så kan man samverka detaljer i god 
tid.  
På ett fåtal arbetsplatser så har kommunikationen inte varit 
optimal. 
Förskolan –  ledningen har uppmanat rektorer och biträdande 
rektorer att föra statistik över antal närvarande barn under 
sommaren.  
Äldreomsorgen – Kommunal uppmärksammar att det är 
mycket viktigt att man till nästa år rättar till de brister som 
uppkommit i år.  
Arbetsgivaren instämmer. 
 
APT – årshjulet är ganska fullt nu när satsningen på 
medarbetarskap är igång.  

 
 
 

4. Verksamhet och budget 
a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 15 juni 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
Kommunal –  
Punkt 25 Tillsyn av medicinsk vård och behandling vid 
särskilda boenden för äldre (SÄBO) 
Det står att det ska finnas 2 bilagor men det finns bara 1 
bilaga.  
Arbetsgivaren informerar om att svaret från IVO inte 
kommit ännu. Arbetsgivaren ser till att den andra bilagan 
bifogas.   
Diskussion om hur man har svarat IVO i frågan ”Den 
personal som gör medicinska bedömningar har inte 
tillräcklig kompetens för arbetsuppgiften”. Arbetsgivaren 
avvaktar svar från IVO för att se om de anser att svaret 
korresponderar till deras fråga.  
Kommunal kommenterar förvaltningens svar angående 
brister i personalkontinuiteten gällande omsorgspersonalen 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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på VOB. Kommunal framför att en schemaomläggning inte 
kommer öka personalkontinuiteten när problemet är att det 
går timmisar på vakanta rader och långtidsvikariat. 
Kommunal exemplifierar med hur det ser ut på 
Katarinagården. Att vänta in en schemaomläggning tar 
också för lång tid. 

 
Utöver detta, inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 
Inga punkter på detta.  
 

6. Balanslistan 
 
 

7. Övriga frågor 
 
 
Alex passar på att önska alla en riktigt glad sommar. 
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